
 

Sensitivitet: Intern 

FAU MARKAPLASSEN SKOLE 

Møtereferat 
 

Sted: Vikåsen 26, 7054 Ranheim 

Dato: Mandag 27. februar 2023 

Tidspunkt: 18:00 – 19:30 

 

Deltakere:   

Til stede: Signe Marie Søraunet (8.trinn), Sissel Holen (8.trinn), Roger Gjersvold (9.trinn), Øyvind 

Rønne (10.trinn), Marte Haseth (10.trinn), Rune Haldorsen (rektor), Jacqueline Sarab Kaldani 

(9. trinn) 

 

Fraværende: Lars Johan Hagen (8.trinn), Linda Haugen (9.trinn) 

 

Saksliste 

1. FAU Markaplassen skole - hvordan får vi til et velfungerende FAU? 

Se vedlagte forslag til beskrivelse: FAU Markaplassen - foreldresamarbeid - roller - 

ansvar - informasjon og dokumentasjon 

 

- Diskusjon rundt fordeling av alderstrinnene. De fleste var enige at det er bra med 

den fordelingen som nå er på plass (2 fra hvert trinn + administrasjon i skolen) 

- Signe oppsummerte litt rundt dokumentasjonen som finnes tilgjengelig på nettet (fra 

Trondheim kommune). For øvrig også beskrevet i referat fra møte 30/1-2023. 

- Oppsummering (Rune H.) i forhold hans kjennskap til historien frem til nå. FAU / Det 

anbefales at Brukerråd og FAU arrangerer møter på samme tidspunkt.  

- Orientering (Rune H.) andre forum slik som trinnforum og elevrådet. 

- Orientering (Signe Marie) om rollen som foreldrekontakt og natteravn. 

- Avklaringsdiskusjon rundt roller, kontakter, media (Facebook, internett o.a.) samspill 

mellom FAU og øvrige roller (ledelse skolen, foresatte, elever o.a.), distribusjon av 

informasjon, kanaler og media. 

- Oppdatering av FAU-informasjon som er tilgjengelig på nettet må oppdateres. 

Ansvarlig for dette er Rune H. 

- Diskusjon rundt etablering av felles epost-adresse. 

- FAU har en felles Facebook konto som ikke har vært i bruk siden 2014. Denne kan 

det vurderes å videreføre. Signe Marie sjekker litt rundt denne Facebook-siden.  

- Orientering om informasjonsmøtet for de nye åttendeklassingene (FAU, 

foreldrekontakter og Natteravning). 

 

2. Vårball. Forberedelse og fordeling av oppgaver og ansvar.- Legger ved 

dokumenter fra tidligere år som er nyttige. 

 

- Deltakelse fra Sofie i elevrådet. Orientering / referat fra siste møte (musikk, mat 

(varmeskap ønskelig, - pizza var ikke varm nok i fjor), drikke (for lite kjølig i fjor). 

- Tilbakemelding ift kjøreplan (i forhold til bespisning som i fjor var for kort), bordskilt 

må det lages (som også kan brukes kan benyttes flere år fremover), sperrebånd 

må brukes i forhold til oppstart og arrangementet ellers, taler (jentenes og 

guttenes), promotering på skolen (informasjon, billetter o.a.), regler og kleskode 

skal det orienteres om til elevene og foresatte. 



 

Sensitivitet: Intern 

- Billettpris for skoleball diskuteres. Prisen er diskutert også i elevrådet. Det viktigste er 

at så mange som mulig kan delta. 

- Diskusjon rundt mulig sponsorstøtte (Sparebank1 SMN, Ranheim Paper and Board 

o.a.) 

- Orientering om prisutdelingene og prosessen rundt nominasjon. 

- Nytt møte 6. mars 

 

 

3. Sak fra foreldre: «ukritisk digitalisering av skolen’ - hva har elever tilgang til på 

skolens nettverk - er det sperret for f.eks porno. 

 

- Marte og Signe Marie orienterer om saken. Forelder som har meldt inn saken har 

vært i kontakt med Trondheim kommune i forhold til hva slags filtrering som er i 

nettverket. 

- Orientering om status/filtrering fra Trondheim kommune. Ledelsen i skolen 

orienterte om svaret gitt fra rådgiver i Trondheim kommune.  

- Orientering om TKs beskyttelse mot skadelig innlegg/innhold på Internett. FAU 

forholder seg til disse retningslinjene. 

- Rune kontakter Petter Helland i forhold til videre fremdrift. 

- Ref følgende informasjonsside fra Trondheim kommune: 

https://www.trondheim.kommune.no/tema/skole/Opplaring/om-
opplaringa/undersider/hvordan-beskytte-elevene-mot-skadelig-innhold-pa-nett/ 

 

4. Rektor Rune - saker fra skolen 

 

- Det arbeides fortsatt med vurdering av skoledagens lengde og oppholdsarenser. 

Det er trangt i lokalene om vinteren og Rune «synes synd på» elevene i forhold til 

vinteren og friminuttenes innhold og lokaliteter. 

- Forslag om å forespørre videregående skole / fengselet i forhold til tilvirking av 

utemøbler / alternative møbler. 

- FAU oppfordres til å gi innspill til Trondheim kommune i forhold til behovet som er 

oppstått i skolen. 

- Rektor er «bekymret» for elevenes tilbud på utearealer. 

 

5. Eventuelt 

 

- Orientering om deltakere til natteravn og representanter til denne organiseringen. 

Backup / støtte til arbeidet til Sissel  

- Jacqueline forespør OBOS om «sponsor» til ball 

- Roger forespør andre foretak på Ranheim om «sponsing» til ball 

- Rune forespør Ranheim Paper and Board om sponsing av ball 

- Ekstraordinært arbeidsmøte (FAU) 6. mars som gjelder vårball, informasjon til 

foreldre o.s.v. Vaktlister, forberedelse, arbeidsfordeling m.m. møte i neste uke (6. 

mars) 

https://www.trondheim.kommune.no/tema/skole/Opplaring/om-opplaringa/undersider/hvordan-beskytte-elevene-mot-skadelig-innhold-pa-nett/
https://www.trondheim.kommune.no/tema/skole/Opplaring/om-opplaringa/undersider/hvordan-beskytte-elevene-mot-skadelig-innhold-pa-nett/

